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Enrich your Craft - and your spirit - by working with the awesome energies of nature. In
this follow-up to "Garden Witchery", Ellen Dugan takes us further down the path of
green magick, revealing the secret splendours of the plant kingdom. From common
herbs and flowers to enchanted shrubs and trees, Dugan digs up the magickal dirt on a
wide variety of plant life. Encouraging Witches to think outside the window box, she
shares ideas for incorporating your garden's bounty into spellwork, sabbat
celebrations, and more. Tips for container gardening ensure that city Witches can get
in on the green action, too. This stimulating guide to green Witchery - featuring
botanical illustrations of nearly fifty fascinating specimens - will inspire you to
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personalize your Craft and fortify your connection to the earth.
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草药

神秘学

评论

最开始是说花园的“风水”，讲如何打造自己的一个魔法花园，然后非常简洁地介绍了
一些烹饪用的香草。
后面开始简介这些草药的魔法用途是什么，不过真的很简洁，建议和详解草药的书搭配
着看。后面有写作者在美国西南部一些常用的草药，配有插图。
接下来就是关于树木的了，这本书介绍了一些关于凯尔特树历的知识，还有和树沟通。
还有有毒植物的简单介绍和俗名，还有女巫节日中适合用的草药。
然后有粗略介绍了不同行星的日子，还有适合做什么仪式，对应的神/矿石/草药/精油
，相对应的仪式咒语。然后又介绍了一下神（或天使）对应的日子/树或草药，这位神
能够帮助解决什么样的问题。还有星座对应的草药。
然后就是月相适合做的仪式，还介绍了一个初学者应该做什么，我觉得她提出的一个仪
式簿很有意思，就像个案或者病例一样。
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